

DOING BUSINESS WITH GOVERNMENT

FREE
SEMINAR

Interested in Doing Business with Government? Here's your chance to learn how!

The Mississauga Business Enterprise Centre, (MBEC) is hosting a seminar at the Mississauga Central Library. This seminar will help you learn how to do business with the City of Mississauga, the Region of Peel and the Government of Canada. You will learn about the purchasing process from each level of government, and how to include these groups as your customers!

Thursday, October 25, 2018 9:00 a.m. to 12: p.m.

Registration opens at 8:30 a.m.

Living Arts Centre
RBC Theatre Room (main floor)
4141 Living Arts Drive, Mississauga, ON

Register Now >>

To attend this session, you must be registered. Please note the sessions fill up fast and are on a first come, first served basis. The workshops are offered in English. Contact us with the information provided below regarding service in French.

If you can't see the registration page, please copy and paste the below link into your web browser.

<https://ontario.tpsgc-pwgsc.gc.ca/cal/register-eng.cfm?sid=1478>

This is a complimentary event.

QUESTIONS? www.mississauga.ca/mbec | 905-615-4460

**FAIRE AFFAIRE
AVEC
LE GOUVERNEMENT**



Vous souhaitez faire affaire avec le gouvernement? Voici l'occasion d'apprendre comment!

Le Mississauga Business Enterprise Centre (MBEC) organise un séminaire à la Bibliothèque centrale de Mississauga. Ce séminaire vous aidera à apprendre comment faire des affaires avec la Ville de Mississauga, la région de Peel et le gouvernement du Canada. Vous apprendrez comment chaque niveau de gouvernement fait ses achats, et la façon d'inclure ces groupes comme clients!

Judi 25 octobre 2018 9 h 00 – 12 h 00

L'enregistrement commence à 8h 30

«Living Arts Centre»

Salle de Théâtre RBC (rez-de-chausée)

4141 rue Living Arts, Mississauga, ON

Inscrivez-vous >>

Vous devez vous inscrire pour assister à cette séance. Veuillez noter que les places sont limitées et que les inscriptions sont acceptées selon leur ordre d'arrivée. Ces sessions sont offertes en anglais. Contactez - nous à l'adresse courriel ci-dessous si vous désirez des services en français.

Si vous ne pouvez pas voir la page d'inscription, veuillez copier et coller le lien ci-dessous dans votre navigateur Web.

<https://ontario.tpsgc-pwgsc.gc.ca/cal/regist-fra.cfm?sid=1478>

QUESTIONS? www.mississauga.ca/mbec | 905-615-4460



Doing Business with Government Seminar

Hosted by the Mississauga Business Enterprise Centre,
Economic Development, City of Mississauga

Thursday, October 25, 2018

Living Arts Centre: 4141 Living Arts Drive, Mississauga
RBC Theatre Room (Main Floor)

9:00 – 9:05 am	Welcome and Introduction	Susan Loveless Small Business and Entrepreneurship Consultant MBEC-Economic Development City of Mississauga
9:05 – 9:45 am	Government of Canada	Menelaos (Manny) Argiropoulos Chief, SME Stakeholder Engagement Office of Small and Medium Enterprises (OSME)
9:45 – 9:55 am	Federal Questions	
9:55 – 10:25 am	Region of Peel	Tony Cetra Manager of Purchasing Region of Peel
10:25 – 10:35 am	Regional Questions	
10:35 – 10:50 am	Refreshment Break	Susan Loveless
10:50 – 11:20 am	City of Mississauga	Stan Hankowski Senior Buyer Team Leader, IT Rajesh Singh Senior Buyer Team Leader, T&W Corporate Services Department, Revenue and Materiel Management Division City of Mississauga
11:20 – 11:30 am	City of Mississauga Questions	
11:30 – 11:40 am	Additional Questions to government presenters	Susan Loveless
11:40 – 11:45 am	Wrap Up - Reminder to provide emails - Timelines for distribution	